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[Recruitment Event] October 18, 2023

The "Taiwan's Semiconductor Talents Recruitment Activity" has successfully concluded! 

We'd like to express our gratitude to all the company representatives and students who 
participated yesterday. 

This marks the first collaboration between the Office of International Affairs and IDA (Industrial 
Development Administration) to organize this international semiconductor recruitment event

Through the morning's corporate presentations, students gained a better understanding of 
various companies. 

During the afternoon's interview sessions, we hope that students who had the opportunity to 
interview achieve positive outcomes! 

For those students who couldn't attend this time, don't be disheartened. 

Follow us on our Facebook and Instagram accounts as we will continue to announce the latest 
recruitment and student-related activities!

Once again, thank you to everyone who participated, and we look forward to seeing you next 
spring in March 2024! 

#nycu_recruitment 
#nycu_openhouse
#nycuoia 
#workintaiwan

【招聘活動】2023年10月18日

「台灣半導體人才招募活動」圓滿結束! 

我們要向昨天參與的所有公司代表和同學們表達感謝。

這標誌著國際事務辦公室與IDA(工業發展署)首次合作舉辦此次國際半導體徵才活動!! ️

透過早上的企業發表會,讓學生們更加瞭解各公司。

下午的面試環節,希望有機會面試的同學們,都有正面的成果! 

這次沒辦法出席的同學們,不要灰心。

追蹤我們的 Facebook 和 Instagram 帳戶,我們將繼續公佈最新的招聘和學生相關的活動! 

再次感謝參與的每一個人,我們期待明年2024年3月的春天再見! 

#nycu_recruitment 
#nycu_openhouse
#nycuoia 
#workintaiwan
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